
 

 
 

Referat skolebestyrelsesmøde 11. april 2024 

11.04.2024 kl. 19.00-21.00 – mødet afholdt på Byhaveskolen  

 

Pkt. 1 – 19.00-19.10 

Dagsorden Godkendt  

 

Pkt. 2 – 19.10-19.30 
Nyt fra skolens hverdag – herunder ledelse, medarbejdere og formand 
 
Ledelse: 
Der har været afviklet Scenen Er Din. Et af årets højdepunkter.  
Ved alle indslag, blev der klappet og hujet.  

Der er igen vundet guld hjem til Byhaveskolen fra fodboldstævne i Strib.  

Påskeferien er gået fint. Zoo-tur og besøg af påskeharen og meget andet.  

Næste fredag får vi besøg fra en medarbejder fra Kultur og Fritid i forhold til nye mulige samarbejdsflader.  

Der er kontakt med Fyns Amts Avis der gerne vil lave lille historie med en forældrevinkel omkring vores 
samarbejde med Oure efterskole omkring dans.  

Der har været afholdt forældremøde. Vi havde et ønske om børnene skulle vise deres skole. 
 

Skolebestyrelsen nævner, at det har stor værdi at skabe mulighed for at tale sammen med andre forældre.  
Tidspunktet for forældremødet er et dilemma, men det kan noget, at eleverne får lov til at vise deres skole 
frem. 

  
Vi har endnu ikke evalueret med medarbejderne.  

Vi har haft skoleudviklingssamtale med en konsulent fra skoleafdelingen skolechef og PPR-chef 
Her blev der særligt kigget på datapakken. Vi er i den forbindelse blevet opmærksomme på at vi kan blive 
bedre omkring fraværsregistrering.  

Vi er også blevet nysgerrige på trivselsmålingerne, hvor vi har et udviklingspunkt omkring støtte og 
inspiration for de ældste elever. Hvordan kan vi gøre undervisningen mere levende og spændende? 

Vi har er i gang med skoleårets planlægning. I den forbindelse har vi besluttet at knytte funktionsklasser i 
højere grad til de aldersopdelte spor for at skabe bredere samarbejdsrelationer og deltagelsesmuligheder.  

Vi har præsenteret første udkast til elev- og klassesammensætning og har efterfølgende haft 1. 
planlægningsdag, hvor medarbejderne bl.a. var med til at kvalificere elevsammensætningerne.  

På 1. planlægningsdag gennemgik vi desuden følgende indsatsområder for kommende skoleår.  



 

 
- Fokus på at genbesøge værdigrundlaget 
- Tæt på kerneopgaven - Ugentlig tid til fælles forberedelse 
- Feedback kultur 
- Fordybelse og fællesskaber 

Oplevelse af god energi.  

 

Vi har netop modtaget sidste kapacitetsanalyse 25/3 
Der er fortsat dialog om hvilke lokaler der er godkendt til SFO 

 
 

Medarbejder 
Oplevelse af en super god påskeferie. Der var god stemning mellem børnene på kryds og tværs.  
Nogle havde brug for pauser og trak sig, men kom tilbage.  
Der har stor værdi at have fællesskaber på tværs. Det har SFO koordinaterne også haft stor betydning for.  
Det er en god udvikling og i den rigtige retning. Der er generelt en oplevelse af, at afdelingerne er kommet 
tættere på hinanden, og børnene bevæger sig på tværs af afdelinger og søger hinanden i nye fællesskaber 
end hverdagen byder på.  

Det er godt med aktivitetsbeskrivelserne, da det giver mulighed for at personalet i de forskellige grupper, 
ved hvad der foregår i de andre grupper – det giver mulighed for deltagelse og samtidig er det legitimt at 
trække sig.  

 

Bestyrelsen: 
Der har været en artikel om kapacitets- og forandringsudfordringer på skolerne i Svendborg kommune.  
Ane har kontaktet skolechefen og gjort opmærksom på at Byhaveskolen også har udfordringer, men ikke var 
nævnt i artiklen.  

 

Pkt. 3 – 19.30-19.50 
Status på ”Princippper for skole- hjemsamarbejdet” og drøftelse af inputs. 

Godkendt med rettelser 

Pkt. 4 – 19.50-20.15 

Gennemgang og revidering af ”Forretningsorden for Byhaveskolens Bestyrelse”, herunder kig på 
mødekadence 

Skolebestyrelsen vedtager, at der skal reduceres til minimum 6 skolebestyrelsesmøde på et år. Hvis der er 
brug for det, kan de 6 møder forlænges, såfremt dagsordenen kræver det.   

 

Pkt. 5 – 20.15-20.25 

Status på valg til skolebestyrelsen 



 

 
3 har meldt deres kandidatur. Der var 3 ledige pladser, så der er tale om fredsvalg. Der er tilmed fundet en 
suppleant.  

 

Pkt. 6 – 20.25-20.40   

Årshjul 24-25 – Skolebestyrelsen 

Gennemgået og godkendt 

 

Pkt. 7 - 20.40-20.50 

Nyt fra repræsentationsudvalgsmøde  

Drøftelse forud for dialogmøde d. 16. april 

 

 

Pkt. 8 – 20.50-21.00 

Eventuelt 

Der nedsættes en arbejdsgruppe til udarbejdelse af ordensregler 
Arbejdsgruppen består af Christoffer, Søren, Ane, Lasse 

Christoffer orientere om, at der skal laves en undervisningsmiljøvurdering  


